

مدارس المملكة

شروط وأحكام تخفيض الرسوم الدراسية 2022/2021

1- تكون الرسوم الدراسية للطلاب المستمرين والمستجدين للعام 2022/2021 كالتالي :

#	المرحلة	الرسوم الحالية	الرسوم الجديدة (بعد التخفيض)
1	رياض الأطفال	36,000	28,800
2	المرحلة الابتدائية	51,000	40,800
3	المرحلة المتوسطة (7-8)	55,000	49,500
4	المرحلة الثانوية (9 حتى 12)	57,000	51,300

- 2- القبول بالرسوم اعلاه يلغي أي خصومات أخرى بكل أنواعها .
- 3- يشمل تخفيض الرسوم الطلاب المستمرين والمستجدين للعام 2022/2021 ويمتد حتى تخرجهم من المدارس في حال استمرارهم دون انقطاع.
- 4- يعتبر سداد جزء من الرسوم الدراسية بما لا يقل عن 12,000 ريال قبل 30 ابريل من كل عام ضمانا لحجز مقعد للطالب للعام الدراسي التالي.
- 5- للتمتع بالتخفيض اعلاه يجب سداد رسوم الفصل الدراسي خلال الأسبوعين الأولين من الفصل.
- 6- كافة الرسوم الدراسية اعلاه والمعلنة لا تشمل ضريبة القيمة المضافة.

Kingdom Schools

Terms and Conditions for Fee Reduction 2021/2022

1. Fees for new and continuing students in 2021/2022 will be as follows:

#	Stage	Current Fees	New lowered fees
1	Kindergarten	36,000	28,800
2	Elementary	51,000	40,800
3	Intermediate (grades 7 – 8)	55,000	49,500
4	High Schools (grades 9 – 12)	57,000	51,300

2. Accepting the above fees cancels all previous fee discounts for all enrolled children.
3. The reduction includes continuing and new students enrolled in 2021/2022 and applies till they graduate provided they do not leave Kingdom Schools till they complete grade 12.
4. An advance payment of SAR 12,000 before the end of April guarantees a seat for the student for the next school year.
5. To enjoy the above reduction, each semester fees must be paid in full within the first two weeks of that semester.
6. All fees noted above do not include VAT.